
 

  

 Τα ρήματα α' συζυγίας έχουν  

 κατάληξη -ω χωρίς τόνο (π.χ.: γράφω) στην ενεργητική φωνή  

 και κατάληξη -ομαι (π.χ: γράφομαι) στην παθητική φωνή. 

 

ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ 

ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ ΑΟΡΙΣΤΟΣ 

Οριστική Υποτακτική Προστακτική Οριστική Υποτακτική Προστακτική 

γράφω να γράφω  - έγραψα να γράψω - 

γράφεις να γράφεις γράφε έγραψες να γράψεις γράψε 

γράφει να γράφει - έγραψε να γράψει - 

γράφουμε να γράφουμε - γράψαμε να γράψουμε - 

γράφετε να γράφετε γράφετε γράψατε να γράψετε γράψτε 

γράφουν(ε) να γράφουν(ε) - έγραψαν να γράψουν(ε) - 

 

ΠΑΘΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ 

ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ ΑΟΡΙΣΤΟΣ 

Οριστική Υποτακτική Προστακτική Οριστική Υποτακτική Προστακτική 

γράφομαι να γράφομαι - γράφτηκα να γραφτώ - 

γράφεσαι να γράφεσαι (γράφου) γράφτηκες να γραφτείς γράψου 

γράφεται να γράφεται - γράφτηκε να γραφτεί - 

γραφόμαστε να γραφόμαστε - γραφτήκαμε να γραφτούμε - 

γράφεστε να γράφεστε (γράφεστε) γραφτήκατε να γραφτείτε γραφτείτε 

γράφονται να γράφονται - γράφτηκαν να γραφτούν(ε) - 

 



Ασκήσεις 

 

1. Να κλίνετε το ρήμα φροντίζω - φροντίζομαι στον Ενεστώτα και στον 

Αόριστο όλων των εγκλίσεων, στην Ενεργητική και στην Παθητική φωνή. 

 

 

ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ 

ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ ΑΟΡΙΣΤΟΣ 

Οριστική Υποτακτική Προστακτική Οριστική Υποτακτική Προστακτική 

      

      

      

      

      

      

 

ΠΑΘΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ 

ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ ΑΟΡΙΣΤΟΣ 

Οριστική Υποτακτική Προστακτική Οριστική Υποτακτική Προστακτική 

      

      

      

      

      

      

 

 



 

2. Να μεταφέρετε τις προτάσεις από τον Ενεστώτα στον Αόριστο και 

αντίστροφα. 

 

o Ο πατέρας ετοιμάστηκε για τη δουλειά. 

................................................................................ 

o Να βιαστείς, για να είσαι στην ώρα σου. 

................................................................................ 

o Γράφουμε διαγώνισμα στην Ιστορία. 

................................................................................ 

o Δέσε καλά τα κορδόνια σου. 

................................................................................ 

o Πρέπει να γράφεις πιο καθαρά στο τετράδιό σου. 

................................................................................ 

o Κλείνεται στο δωμάτιό του και ακούει μουσική. 

................................................................................ 

o Tα πλοία ανοίχτηκαν στο πέλαγος και ταξίδεψαν για πολλές ώρες. 

................................................................................ 

o Να δέχεσαι τις διορθώσεις της δασκάλας σου. 

................................................................................ 

 



 

3. Να γίνουν οι παρακάτω εγκλιτικές αντικαταστάσεις, στον χρόνο και στο 

πρόσωπο που βρίσκονται τα ρήματα. 

 

ΟΡΙΣΤΙΚΗ τρέχει   φεύγουμε  

ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ  να ψάξεις   να γεμίσουν 

ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ   λύστε   

 

 

ΟΡΙΣΤΙΚΗ νοιαστήκατε  λύθηκες  ρίχνεσαι 

ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ  να χαρίζομαι  να κλειστούν  

ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ      
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